
 

 

La PAC té present i futur 
 

 

 

Davant l'aparició de certs dubtes i comentaris, Luis Planas, el ministre d'Agricultura, 

Pesca i Alimentació, assegurava que la Política Agrícola Comuna (PAC) té “present i 

futur”, destacant que aquestes polítiques són “absolutament necessàries” per al futur de 

agricultors i ramaders. 

 

I és que ara que hi ha eleccions europees, la majoria dels ciutadans europeus creiem que 

cal donar suport al sector primari i per això aquestes polítiques són absolutament 

necessàries per al futur de la nostra agricultura i ramaderia. 

 

D'aquesta manera, Planas ha recalcat que "sempre" està al costat dels agricultors i 

ramaders, reconeixent que "cal rendibilitat perquè hi hagi sostenibilitat". 

 

Qüestionat, Planas, pel senador d'Esquerra Republicana, Jordi Gaseni, sobre com 

combatre la competència deslleial de tercers països al sector primari derivada de la 

manca de control en les importacions i els múltiples convenis de lliure comerç signats 

pel Govern, Planas ha reiterat que “no hi ha manca de control”, destacant que la Unió 

Europea, al costat dels Estats Units i Canadà, al món, són les zones “amb més control”. 

 

Penso important dir-ho ara i donar suport al ministre Planas “És bo dir-ho en veu alta, 

per a tranquil·litat, no només dels agricultors, sinó del conjunt dels ciutadans, les regles 

de la seguretat alimentària estan plenament respectades des del punt de vista 

comunitari”, recordant, per altra banda, que els acords comercials “no els signa el 

Govern”, sinó la Unió Europea. 

 

D'aquesta manera, es mostra i recorda que la posició d'Espanya és molt senzilla: som 

partidaris d'un comerç internacional basat en regles. És una magnífica política agrícola 

comuna, que té present i futur. 
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